
Bestyrelsesmøde d. 13. november, 2019 

hos Charlotte Engvold  

 

Punkt 1: Ordstyrer og referent 

Ordstyrer: Astrid 

Referent: Helle 

Punkt 2: Økonomi 

Økonomien balancerer. 

Punkt 3: Planlægning af juleafslutningen 

Se separat notat. 

Punkt 4: Oplæg fra Helle om løsning på mangel på 2 spillere i D/E rækken pga. udmelding. 

Oplægget blev diskuteret, og vi blev enige om at Helle diskutere det videre med Torben Lauritzen, som har 

erfaringer med noget lignende fra Københavns Røgfri klub. Efterfølgende skal spilleudvalget involveres. 

Punkt 5: Gennemgang af to-do listen 

½+½ sølvpointturnering: Helle fortalte at Skovlunde bridgeklub er positive stemte overfor at ideen. Vi 

venter på tilbagemelding fra Henning Mikkelsen. Hvis den er positiv så vil Helle og en repræsentant fra 

Skovlunde udarbejde et forslag til hvordan ’byrderne’ og ”glæderne” kunne fordeles. 

Hjælper til klubaftner: Det er ikke lykkedes at få nok til at hjælpe med oprydningen. Astrid forsøger igen 

med en tilmeldingsliste over større opgaver, hvor man kan tilmelde sig.  

Nye bridgemates: Ansøgningsarbejde udskydes indtil vi har mere tid. I den forbindelse blev det diskuteret 

hvorvidt det skal være muligt at følge resultaterne løbende på bridgematen. I øjeblikket er det ikke muligt. 

Punkt 6: Evaluering af Ballerupturneringen 

God stemning, og positive feed-back fra deltagerne. Turneringen løb kun lige rundt pga. det lille 

deltagerantal. VI skal gøre mere for at informere om fremtidige turneringer og ikke mindst undgå 

divisionsweekender. Vi skal planlægge brugen af ressourcepersoner bedre næste gang. Der behøver ikke at 

være fuld dækning hele dagen, og ved lave deltagerantal, så tilbyder Jacob Soegaard at han kan lave kaffe.  

Punkt 7: Orientering og inspiration fra klub dag 

Det fleste klubber er pressede på medlemstallet. Det nye mantra er samarbejde på tværs af klubberne og 

fleksible turneringer og medlemskaber. Andre klubber har tydeligvis også fået større medlemstilknytning 

ved at få dem til at tage større ansvar og involvere sig mere i de praktiske gøremål for klubben (ex. 

Slotsbridge).  

DBF ønsker at involvere klubberne i det videre arbejde som såkaldte ”innovationsklubber”, og vi har 

tilmeldt Ballerup til området undervisning især for klubmedlemmer.  

Punkt 8: Medlemsundersøgelse 

Astrid laver oplæg. Det ville være fint, hvis vi kunne bruge en internet baseret interaktion. 

Punkt 9: Klage over nedlægning klubheats til NSJ bridgedistriktet 

Helle laver forslag. 



Punkt 10. Næste mødedato 

Medio Januar. Astrid sender doodle ud. Måske et kort møde før en normal klubaften.  

I den forbindelse blev det diskuteret at vi bør holde et længere strategi-møde om fremtiden for Ballerup 

bridgeklub (sættes på to-do-listen).  

Vi blev også enige om at input fra Ballerup kommunes/Tapetten brugerrådsmøder (som Charlotte deltager i 

på vegne af bestyrelsen) skal på som fast punkt på agendaen.  

Vi takker for det flotte arrangement hos Charlotte.  

 

 

 

Fordeling af opgaver til Juleafsltningen 

- Program og invitation udarbejdet af Astrid 

- Kontakt til Anni (Astrid) 

Tilmelding via nettet. 

- Finde ekstra makkere og checke at regnstykket går op (Helle) 

- Charlotte er overordnet ansvarlig og Steffen hjælper så vidt muligt. Hun står for indkøbslister etc.. 

Især indkøbet af præmier i Amerikansk Lotteri kan være omfangsrigt. Der skal indkøbes gaver for 

6500 kr, og en mulig fordeling fra tidligere år findes i dropboxen. Diverse tunge ting kan evt. 

bestilles via internettet med levering samme dag. Æbleskiver, ca. 5 stk per person og 2 krus gløgg 

(færdiglavet). 

- Peter holder kontakt til Torben om indkøb af vinkartonner (15stk både rød og hvid) 

- Peter sørger for rigelige øl og vand. 

- Astrid sørger for at få købt plasticglas. 

- Steffen aftaler med Mathias om hvornår vi har brug for ham 

- Kontant betaling til Anne organiseres af Steffen 

- Hjælp fra frivillige efterspørges af Astrid 

- Der burde være rigeligt med viskestykke – så ingen action her.  

- Charlotte tager 2 stk gryder med til opvarmning af gløgg. Mens den ene er stillet frem, opvarmes 

den næste. 

- Helle sørger for indkøb af lodder til Amerikansk lotteri (9 kuponhæfter), og fordeling af lodderne så 

der både er nok til medlemmer med sen ankomst OG ikke er nogle lodder i udtrækningsposen, der 

ikke er solgt. 

- Steffen sælger lodder ved indgangen og har styr på kontanterne inkl. salg med mobilepay. 

 


